
Zápis č. 17 
ze  zasedání zastupitelstva  obce Služátky konaného dne 4. 10. 2012 ve Služátkách čp. 8 -  
 místnost obecního úřadu.   
 
Zahájení zasedání dne 4. 10. 2012 v 19.45 hod. 

 
Počet přítomných členů dle prezenční listiny , tj. 7 členů ZO 
Hosté: 3 
 
Starosta přivítal přítomné členy ZO a občany a zahájil zasedání ZO : 

a) Konstatoval řádné svolání zastupitelstva obce a podle počtu přítomných členů ZO, že 
zasedání je usnášení schopné, dále  seznámil členy zastupitelstva, že  proti minulému 
zápisu nebyly vzneseny námitky.  

b)  Určení ověřovatelů: 
Starosta navrhl ověřovatele zápisu:  p.Franta a p. Janáková 
     pro 7 ,  proti  0 , zdržel se 0 
c) Schválení programu jednání ZO : 
Starosta přečetl  navržený program jednání a  požádal o jeho o případné  doplnění. 
Doplnění programu nebylo požadováno, a proto bylo hlasováno o tomto návrhu 
programu:  
Návrh programu:  
1. Smlouva o výpůjčce nebytových prostor na obecním úřadě (Služátecká bašta). 
2. Rozpočtové opatření č. 2 
3. Různé: 
- informace k vyúčtování dotací (POV a SZIF) 
- poplatek za komunální odpad 
- organizační zabezpečení voleb do krajů 
     pro 7 ,  proti  0 , zdržel se 0 – program schválen 

Jednání ZO dále pokračovalo dle schváleného programu. 
 

1) Smlouva o výpůjčce nebytových prostor na obecním úřadě (Služátecká bašta . 
ZO projednávalo smlouvu o výpůjčce Služátecké bašty Klubu labužnických pohodářů  
a připomínek zastupitelů, občanů a členů klubu na zasedání dne 28. 6.  a 8. 7. 2012. Na 
základě těchto jednání měla proběhnout členská schůze Klubu, což se však dosud nestalo.  
Diskuse: 

- starosta navrhuje vypovězení smlouvy o výpůjčce Klubu a vyhlášení nového výběru 
na provozovatele Služátecké bašty, 

- p. Fritschová navrhuje s novým provozovatelem zavřít nájemní smlouvy, možno i za 
symbolické nájemné , pokud bude s nájemcem spokojenost od všech návštěvníků, tj. 
provoz bude normálně fungovat podle zájmu obou skupin návštěvníků, nájemní 
smlouva umožní specifikaci konkrétních podmínky nájmu (např. otevírací doba, výběr 
obsluhující osoby, sortiment, podmínky případného podnájmu, evidování 
spotřebovaných energií apod.), 

- p. Janáková navrhuje provozovat Služáteckou baštu přímo obcí na základě dohody 
o pracovní činnosti s obsluhujícím,  

- p. Trhal se ptá starosty proč říká, že hospoda nefunguje, když je normálně otevřeno 
a akce zajišťovány? 

- starosta navrhuje v rámci transparentního výběru nového provozovatele jmenovat 
zvláštní výběrovou komisi. 

Návrh usnesení: 



1) ZO rozhodlo o vypovězení výpůjčky Klubu labužnických pohodářů dle čl. III, odst. 2 
Smlouvy o výpůjčce nebytových prostor, ze dne 29. 9. 2011. 

2)  ZO ukládá starostovi výpověď Klubu labužnických pohodářů doručit do konce 
října 2012, aby výpověď s tříměsíční výpovědní lhůtou začala běžet od 1. 11. 2012. 

3)  Dále členové ZO na příští jednání ZO v téže věci si promyslí návrhy a připomínky 
k novému transparentnímu výběru provozovatele Služátecké bašty (podmínky pro 
zveřejnění záměru), aby byla zachována kontinuita provozování od února 2013.  

     pro 7, proti 0, zdržel se 0 - schváleno 
 

2.  Rozpočtové opatření č. 2. 
Starosta informoval členy ZO, že jsme od KÚ kraje Vysočina obdrželi dotaci na krajské 
volby ve výši 20 tis. Kč (viz příloha). 
Návrh usnesení: 

     Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 2 dle přílohy. 
  pro 7 ,  proti  0 , zdržel se 0 – schváleno 

3. Různé: 
- starosta informoval, že  dotaci od kraje Vysočina (POV) jsme čerpali na prořezání lip 
u kapličky,  stavební úpravy kapličky a k tomu ještě na 5 ks nových laviček, které budou 
umístěné kolem kapličky  
- starosta informoval, že jsou dokončeny stavební práce na rekonstrukci hasičské 
zbrojnice z dotace od SZIF (evropské fondy) za 355 tis. Kč a bude podána žádost o 
kolaudaci, dále je třeba ještě do tohoto objektu umístit regály – členové ZO obdrží  
e-mailem  několik typů regálů a vyberou typ, který by  nejlépe vyhovoval, 
- p. Fritschová informuje, že došlo ke změně zákona u místního poplatku za komunální 
odpad, a to rozšíření okruhu poplatníků (nově tento poplatek platí cizinci a platí se i 
z neosazených bytů a domů) a zvýšila se maximální hranice poplatku , je nutno vydat 
novou OZV o místním poplatku za komunální odpad, náklady na komunální odpad jsou 
dvakrát vyšší než  vybereme od občanů, a proto se dává na zvážení zvýšení tohoto 
poplatku – členové ZO zváží možnost mírného zvýšení poplatku podle nákladů na 
obyvatele dle smlouvy s firmou Ave na netříděný odpad v popelnicích, 
- p. Pechová navrhuje koupení nové přenosné urny na krajské volby z dotace od kraje, 
– starosta  navrhuje termín dalšího zasedání ZO již 25. 10. 2012.  

 
 

Ověřovatelé: …..…………………                       starosta:………………….. 
                       ……………………..                               
 
                                                                                                                                         
 
zapsala: Fritschová                                                 Ve Služátkách dne 8. 10. 2012 
 

 


